
Werkplan Jongerenraad Diemen 2022 
 
Na een lange aparte tijd met corona hopen we dat 2022 een wat rustiger jaar wordt op dit gebied, 
zodat we weer fysiek kunnen vergaderen en allerlei evenementen eindelijk weer door kunnen gaan. 
De coronatijd is zwaar geweest, en zal ook niet helemaal voorbij zijn. Maar we gaan ervan uit dat het 
de goede kant op gaat en dat er steeds meer mag, en wij dus ook weer meer kunnen gaan doen. Onze 
plannen en doelen voor 2022 hebben we vastgelegd in dit werkplan.  
 
Meer bekendheid 
We willen natuurlijk graag dat iedereen in Diemen de Jongerenraad kent, en daarom blijft het zorgen 
voor meer bekendheid een belangrijk punt voor ons. We zijn van plan dit op verschillende manieren 
te doen. Allereerst helpen de communicatieadviseurs van de gemeente ons met het opstellen van een 
communicatiestrategie en het verbeteren van onze sociale media accounts, zodat we via deze weg 
meer mensen kunnen bereiken. Daarnaast willen we er ook voor zorgen dat we op andere manieren 
zichtbaar zijn voor de inwoners van Diemen. Dit willen we doen door berichten te plaatsen in het 
DiemerNieuws, aanwezig te zijn bij evenementen en mee te doen aan initiatieven vanuit de gemeente 
zoals helpen bij berichten in bijvoorbeeld het magazine Daarom Diemen, de DiemerInfo of de sociale 
mediakanalen van de gemeente. Verder willen we ook kijken of we dit jaar weer een evenement 
kunnen organiseren, dat niet alleen leuk is maar ook zorgt voor meer naamsbekendheid. Tot slot zijn 
we ook zichtbaar als leden van de Jongerenraad door de truien met het logo van de Jongerenraad. 
 
Sociale media 
We zijn druk bezig met het verbeteren van onze sociale media accounts, met behulp van de 
communicatieadviseurs van de gemeente Diemen. We zijn onder andere bezig met het regelmatiger 
plaatsen van berichten en het aanpassen van het uiterlijk van onze sociale media accounts, op basis 
van ons nieuwe logo. We willen er op deze manier voor zorgen dat onze sociale media kanalen meer 
jongeren in Diemen bereiken.  
 
Nieuwe leden 
Het werven van nieuwe leden is een continue proces binnen de Jongerenraad. We hebben op dit 
moment genoeg leden maar we zouden graag nog een paar extra leden willen, om ons zo met meer 
onderwerpen bezig te kunnen houden. Daarnaast gaan er op een gegeven moment ook weer leden uit 
de Jongerenraad en het is dan fijn als nieuwe leden dan al ingewerkt zijn. We hopen dat door het 
vergroten van de naamsbekendheid we meer leden zullen krijgen. Daarnaast willen we, als onze sociale 
media kanalen vernieuwd zijn, een oproep plaatsen voor nieuwe leden. We zijn verder ook aan het 
kijken naar de optie om een kaart of weer een brief te sturen naar de jongeren in Diemen.  
 
Jongerenpanel 
We zijn nog steeds van plan verder te gaan met ons jongerenpanel omdat we hebben gezien dat de 
vragenlijsten ons veel informatie opleveren. We willen dit jaar minimaal twee enquêtes plaatsen, 
waarvan de eerste over het onderwerp diversiteit zal gaan. Verder zullen we voor andere onderwerpen 
kijken naar wat er op dat moment binnen de maatschappij of de gemeente speelt, of we kiezen een 
onderwerp waar we zelf graag meer informatie over willen verkrijgen.  
 
Duurzaamheid 
Duurzaamheid is een van de onderwerpen die wij als Jongerenraad erg belangrijk vinden. Dit is dan 
ook een onderwerp dat terug zal blijven komen. De gemeente is op dit moment nog bezig met het 
zoeken naar eventuele gebieden voor windmolens en/of zonnepanelen dus de ontwikkelingen 
hierover willen wij sowieso blijven volgen, en waar mogelijk over meedenken. Daarnaast houden wij 
ook andere ontwikkelingen op het gebied van duurzaamheid binnen de gemeente in de gaten.   
 



Woningnood 
Een ander onderwerp die wij als Jongerenraad heel belangrijk vinden is de woningnood. Veel van onze 
leden zijn zelf op zoek naar een woning in Diemen en merken dan ook dat dit heel erg moeilijk is. Wij 
vinden het als Jongerenraad belangrijk dat Jongeren uit Diemen hier ook kunnen blijven wonen, omdat 
de jongeren vaak al een band hebben met Diemen. Door die band met Diemen blijft de fijne sfeer in 
Diemen makkelijker te behouden en zijn jongeren vaker actief bij bijvoorbeeld de lokale sportclub. We 
blijven ontwikkelingen rondom het woningaanbod voor jongeren dan ook actief volgen.  
 
Mentale gezondheid 
Mentale gezondheid is ook een onderwerp waar wij als Jongerenraad aandacht aan willen besteden. 
Er spelen veel verschillende problemen op het gebied van mentale gezondheid onder jongeren, en die 
zijn door corona alleen maar toegenomen. We vinden het belangrijk dat er aandacht is voor dit 
onderwerp omdat dit zorgt voor meer kennis en begrip. We willen hier onder andere voor zorgen door 
informatie en tips te delen op onze sociale media.  
 
Adviezen 
Ook dit jaar blijven we adviezen uitbrengen, zowel schriftelijk als mondeling. De schriftelijke adviezen 
zijn zowel gevraagd als ongevraagd. De mondeling adviezen zijn vaak voor medewerkers van de 
gemeente Diemen, waarbij we meer invloed hebben op de ontwerpfases van het proces. We vinden 
het fijn dat beide soorten adviezen van ons gevraagd worden en willen dit dan ook graag blijven doen.  
 
Dodenherdenking en Bevrijdingsdag 
Dit jaar zullen 4 en 5 mei er weer uitzien zoals gebruikelijk. We willen als Jongerenraad sowieso 
aanwezig zijn bij de herdenkingsbijeenkomst op 4 mei. Tijdens deze herdenkingsbijeenkomst willen wij 
ook een krans leggen. Daarnaast gaan we kijken of er leden aanwezig kunnen zijn bij de 
Vrijheidsmaaltijd op 5 mei.   
 
Pizza-avond 
We willen dit jaar graag weer een pizza-avond organiseren. Door corona heeft deze al twee jaar niet 
plaats kunnen vinden dus het is leuk om iedereen weer te kunnen spreken. De nieuwe Gemeenteraad 
is dit jaar ook geïnstalleerd dus de pizza-avond is dan een goed moment om de nieuwe 
Gemeenteraadsleden te leren kennen, en zij ons natuurlijk ook. Naast de Gemeenteraad zijn we ook 
weer van plan de andere adviesraden van de gemeente uit te nodigen. 
 
Contact met andere Jongerenraden 
We willen dit jaar kijken om weer meer in contact te komen met andere Jongerenraden, eventueel via 
evenementen georganiseerd door bijvoorbeeld de NJR. Het contact met andere Jongerenraden geeft 
vaak weer nieuwe inzichten en ideeën, omdat iedereen het toch net weer wat anders aanpakt.  
 
Middelbare school 
Er zijn nog steeds plannen om een middelbare school in Diemen te openen. Wij blijven dit in de gaten 
houden en waar nodig willen wij ook graag helpen, aangezien een middelbare school voor ons een 
goede manier zou zijn om makkelijker jongeren te bereiken.  
 
Intern  
We willen dit jaar weer wat activiteiten samen gaan doen. Zo willen we een aantal keer na de 
vergadering wat gaan drinken, en we willen een uitje plannen. Samen tijd doorbrengen buiten de 
vergaderingen zorgt ervoor dat je elkaar beter en op een andere manier leert kennen, waardoor je ook 
weer beter en makkelijker kunt samenwerken. Daarnaast vinden wij het belangrijk dat je ook de 
andere jongeren in de Jongerenraad leert kennen en dat het hierdoor dus ook leuk is om in de 
Jongerenraad te zitten. Deze uitjes willen we ook posten op onze sociale media kanalen om te laten 
zien dat de Jongerenraad niet alleen om politiek draait maar om nog heel veel meer.  


